

## Crystal Design Center (CDC)



### CRYSTAL DESIGN CENTER (Building F)

1420/1 Praditmanutham Road, Klongjan, Bangkok 10240  
Tel. 66.2.101.5999 Fax. 66.2.101.5900

Hours of Operation :

Mon-Thu 10 am – 8 pm, Fri-Sun & Holidays 10 am – 9 pm

CDC on [Google Maps](#):

### Standort

Das Crystal Design Center befindet sich direkt an der Praditmanutham Road, der Hauptverkehrsstraße, die das Zentrum Bangkoks mit den wesentlichen Einkaufsbereichen von Lad Prao, Kaset-Nawamindra, Ram-Indra, Ekamai und Sukhumvit verbindet.

### Anfahrt zum Crystal Design Center

Das Crystal Design Center ist nur 10 Minuten vom Chalong Rat Expressway und dem Ekamai-Ram-Indra Highway sowie 30 Minuten vom Suvarnabhumi International Airport entfernt.

## **Location**

Crystal Design Center is located in the heart of vibrant Praditmanutham Road, the main thoroughfare that links the downtown Bangkok with the major commercial districts of Lad Prao, Kaset-Nawamindra, Ram-Indra, Ekamai and Sukhumvit.

## **Transportation to/from Crystal Design Center**

Crystal Conference Center is only 10 minutes to Chalong Rat Expressway and the Ekamai-Ram-Indra highway, providing easy access to the heart of the city. It is only 30 minutes to Suvarnabhumi International Airport.

## **ที่ตั้ง**

**Crystal Design Center** ตั้งอยู่บนถนนประดิษฐ์มนูธรรม(ถนนเลียบทางด่วน เอกมัย-รามอินทรา) มีความยาวด้านหน้าติดถนนกว่า 370 เมตร เป็นถนนที่มีการคมนาคมสะดวก เป็นทำเลที่มีศักยภาพสูงสุด

- ใกล้จุดขึ้น-ลงทางด่วน เพียง 800 เมตร
- ใกล้ศูนย์กลางธุรกิจ ถ.สีลม สาทร เพียง 15 นาที เดินทางถึงสนามบินสุวรรณภูมิใช้เวลาเพียง 20 นาที และถนนเอกมัยเพียง 10 นาที